
 
 

Bestyrelsesmøde Børnegården Durup 
Dato:  14. november 2022 kl. 17:15 – 20:15 
Mødedeltagere: 

Christie Vang, Jacob Aggerholm Svenningsen, Malene 
Goul Thorhauge, Vinka Dyhrberg, Inge Strøm, Allan 
Klein og Mette Kardyb 

Afbud fra: Camilla Høgedal  
Ordstyrer: Christie Vang 
Referent: Jacob Aggerholm 
 

Dagsorden:  
1 Økonomi  

 

Økonomien er gennemgået, ser 

fornuftigt ud. 
2 Orientering: 
Drøftelse af og forslag til 

Børnegårdens forårs-kalender, som 
lægges i AULA og som Durup skole 
også får. 

 
Kvalitetstilsyn /kontrol af 
Børnegården.  

Lovmæssigt er der krav om tilsyn af 
dagtilbud. 
 

 
 
 

 
 
Personale: 

Udviklingsdialoger er gennemarbejdet 
og munder ud i: 
 

Personalets pædagogiske fokus i 
dagligdagen. 
 

 

Vi har gennemgået forslaget til 
kalenderen 2023, og den ser fin ud. 

 
 
 

 
Skive kommune har valgt et 
eftersynskoncept Kid, der lever op til 

et nyt lovkrav om tilsyn i dagtilbud. 
Det vil bl.a. bestå af uanmeldte 
tilsyn. 

Som opstart på konceptet, 
arrangeres et fælles kick off for 
personalet i dagtilbud i januar 2023. 

 
 
 

Bestyrelsen er orienteret om 
arbejdet.  
 

Tullerne arbejder med fælles fokus, 
og generelt bare at gå i børnehave. 
 

Bassernes fokus punkt er blandt 
andet fællesskab  
 

Krummerne arbejder meget med 
sprog, og blive mere selvstændige. 
 

3 Evaluering og justering af 
minimumsskabelonen i  

Bestyrelsen følger med i personalets 
arbejde i minimumsskabelonen. 
 



Den Pædagogiske Læreplan. 

Opfølgning på personalets arbejde 
siden sidst: 
 

4 Evaluering af arrangementer: 
Forældremøde 
 

 
 
 

Halloween 
 

Et super godt forældremøde. 
Et eksempel kunne være en 
gentagelse af mødet hver tredje år.  

Vi håber dog på et bedre fremmøde 
næste gang. 
 

Bestyrelsen havde forslag til 
ændringer som bliver taget videre til 
halloweengruppen. 

 
5 Strukturdebatten 

 
Den er lukket på skoleområdet, 
dagtilbuds området afventer vi svar. 

 
6 Indkomne punkter: 
Børneredskaber på legepladsen 

 
 
Bålhytte  

 

 
Vi er bevidste om risikoen ved div. 

Redskaber i børnegården. 
 
Vi arbejder videre med bålhytten. 

7 Næste bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 30. januar kl. 17:15. 

8 Eventuelt 
Der er kommet en forespørgsel fra 
borgergruppe til Durup Skoles 

Bestyrelse og Børnegårdens 
Bestyrelse, om at ansøge Skive 
Kommune om en cykelsti på Åstedvej 

eller belægning på grusstien til 
Præstevænget. 
 

Brændsel  

 
Vi kan ikke finde en løsningsmodel på 
et stisystem på Åstedvej. 

 
Men vi syntes stisystemerne bag 
børnegården fungerer udmærket. 

 
 
 

Vi mangler tørt træ til brændeovnen! 
  

Referatet er godkendt af alle tilstedeværende 14. november 2022 


